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Írásbeli választ i énvlő kérdés
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Az engedély nélküli csodaszerekről . . .”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az RTL 2 kereskedelmi televízió Forró nyomon elnevezésű műsora egy csalássorozatra hívta fel a
figyelmet a közelmúltban, mely szerint olyan termékek kerülnek reklámozásra különböz ő
csatornákon, melyeknek semmilyen engedélye nincs . A szóban forgó termékeket gyakran
hitelesítheti a vásárlók szemében, ha azokat a magyar média mindenki által ismert és elismer t
résztvevői is hirdetnek, a napilapoktól az internetes portálokig . A műsort követő időszakban arra
lettem figyelmes, hogy az említett csodaszer, nevezetesen a Fogyókúra Forte tabletta, egyre töb b
helyen kerül népszerűsítésre, habár több helyütt elhangzott, hogy az semmiféle engedéllyel nem
rendelkezik.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye arról, hogy olyan termékek kerülnek reklámozásra különböző
csatornákon, melyeknek semmilyen engedélye nincs ?
Ki kérhető számon ilyen esetben? A termék forgalmazója vagy akár a kommunikáció s
csatorna tulajdonosa, felelőse?
Vizsgálja-e hivatalból valaki az ilyen típusú hirdetéseket ?
Önök szerint szükség lenne-e központi szabályozásra a témában? Amennyiben igen ,
hogyan kívánják szabályozni az ilyen típusú hirdetéseket, mit kívánnak annak érdekébe n
tenni, hogy ilyen a jövőben ne fordulhasson elő?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . január 17 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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